
Zapisnik 8. redne seje Sveta KS Vogrsko, ki je bila v ponedeljek, 18. aprila  2024  ob 
19:00 uri, v prostorih Krajevne skupnosti Vogrsko (ZD), Vogrsko 7. 
 

Sejo je sklical in vodil predsednik KS Vogrsko Valter Gorjan. Seja se je začela ob 19.00. 
 
Za sejo predlagan naslednji dnevni red: 
 
1. Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 7. redne seje 
3. Poročilo Benko d.o.o. 
4. Kresovanje – dvig mlaja 30. aprila 
5. Krajevni praznik 2024 
6. Pobude in vprašanja članov Sveta 
7. Razno 
 
 
 
Vabljeni:   - člani sveta KS Vogrsko 
                  - Tarik Žigon 
                  - Marko Švara 
                  - Andraž Furlan 
                  - KTD Aleš Furlan 
                  - Benko d.o.o. 
 
Prisotni:  - člani sveta KS -  Valter Gorjan, Marko Furlan, Branka Černe Česnik, , Zoran 
Fornazarič, Mojca Šušmelj, predstavniki Benko d.o.o., Aleš Furlan, Andraž Furlan 
 
Opravičeno odsotni:  Neja Podgornik, Nives Derman 
 
1. Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda; 
Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 5 

ZA: 5 

PROTI:0 

Dnevni red soglasno sprejet. 
 
2. Preko 6. korespondenčne seje Sveta  KS VOGRSKO so vsi svetniki KS Vogrsko 
potrdili zapisnik 7. redne seje  
 
3. Poročilo Benko d.o.o.: 
 
L. 2023 10 pogrebov  ( 1 klasičen, 9 žarnih) 
 
Vzdrževanje: 3000 eur z DDV za vzdrževanje pokopališča zajema: 
                      5x zatiranje  plevela 
                      7x košnja 
                      jeseni generalno čiščenje vežice in ostalih prostorov 
                      obrezovanje sivke pred pokopališčem 



                      200 eur vodenje katastra grobov 
                      610 provizija 
Skupaj 3810 eur z DDV 
 
Prihodki : 6624 eur –  najemnine za grobove 
Ko so najemnine plačane, se sproti nakazuje na račun KS. 
 
Tekoče zadeve: - oddajajo se enojni grobovi – 4 so oddani, 4 so še za oddat 
Tendenca je oddajanje enojnih grobov, po dvojnih je vedno manj povpraševanja, ker je 
vedno več žarnih pokopov. Posledično je tudi strošek za grob manjši. 
                          - pesek se dodaja vsakih par let 
                          - vodenje evidence grobov: -  kataster ( 1 najemnik / grob) 
 L. 2005 so bile sklenjene najemne pogodbe, ki so podlaga za račun. 
                           - 1x letno se izstavi račun za grob 
                           - pri novem grobu, je potrebno parcelo odmerit in zakoličit, postaviti lesen 
okvir, sledi še odmera, ko je kamen postavljen na mesto parcele 
 
Za storitve  - količenje (po SLO) je ustaljena praksa in se  običajno zaračuna lastniku 
groba. Predlog s strani Benko d.o.o., da bi ta  način  uvedli tudi v KS Vogrsko. 
 
Benko upravlja tudi s programom PISO za grobove, ki so jih sofinancirale KSi. PISO – 
prostorski program je tako  last KS, ki bi ga lahko KS sama vodila. V bodoče bo to moč 
videti preko interneta – kdo je kje pokopan, najemnik pa ni viden. 
ORTO FOTO je narejen posnetek, oštevilčena podlaga najemnikov in vseh pokopanih. To 
je tudi podlaga za obračun najemnine. 
Vzdrževanje PISA je na mesečni bazi in potek na tak način zadnji 2 leti. Preko PISA se 
naredijo tudi najemne pogodbe. 
 
Benko predlaga za nadaljnje delo  v letu 2024 povišanje in sicer: 
- delovna ura iz 13,5  na 17 eur 
- strojna ura iz 15,00 na 20 eur 
- traktorska ura iz 35 na 40 eur 
Glede na situacijo pogrebnih služb v Sloveniji, so tudi nove cene po mnenju Benko d.o.o. 
še vedno nižje. 
 
Tudi letno vodenje katastra grobov je iz leta v leto zahtevnejše – ljudje želijo informacije, 
potrebne so obnove najemnih pogodb. 
- letno vodenje katastra bi v bodoče  bilo 375 eur ( prej 201 eur) 
 
Letno vzdrževanje PISA / pokopališče  je 75 eur. Po analizi so to 4min / grob, kar znese 
cca 15 ur/ leto/ pokopališče, kar je cca 1  ura / mesec in po tem izračunu je vrednost ure 6 
eur. 
 
Za dostop do PISA je geslo in  KS ima vpogled v situacijo na pokopališču. 
Zalivalniki so last KS. Obstajajo stojala z žetonom – v izogib, da se zalivalniki ne 
»izgubijo«. 
 
Pripomba s strani sveta KS, da je bila na grobu Furlan Metoda puščen kup kamenja. 
Benko: So bili seznanjeni s težavo. Problem je bil, ker so zakopali ponoči in naslednji dan 
je bil dež. 
 
Problem kljuke – kljuka je popravljena. 



 
PREDLOG: Opcija za vzdrževanje - čiščenje pokopališča je, da prevzame ta del občinski 
režijski obrat, z dodatno zaposlitvijo še enega delavca. Stroškovno bi bilo bolj ekonomično. 
KS bo zaenkrat še počakala z odločitvijo. 
 
Pripombe ob napovedi Benko d.o.o za povišanje cen: povišanja so % različna ( od 25, 
30 %...) 
 
4. Kresovanje – dvig mlaja 30. aprila – Andraž Furlan 
 
Kresovanje s Čuki, KS in KTD postavijo mlaj 1 dan prej. Vokalna skupina je zadolžena za 
mlaj, za kres godba. 
Elaborat požarne varnosti ni potreben, gasilci so samo prisotni z vozilom na kresovanju. 
  
Pripomba s strani KS  je, da je bila pozno obveščena o koncertu s Čuki in tudi ostali 
organizaciji, ki je bila s strani občine že nastavljena, brez dogovora s KS. To je 
nesprejemljivo. 
Podžupan Furlan razloži sosledje informiranja, češ da je bila odločitev iznenada. Doda v 
obrazložitev še, da so nastop Čukov za Lakeness črtali in prenesli na kresovanje na 
Vogrsko  in  da se letos tri glavne dogodke v občini razdeli med tri Ks-i: 
 
- Bukovica - slavnostna seja za javnost – Rudi Bučar in Pih. Orkester Vogrsko 
- Renče – Vino s pod mosta z Glasbenim društvom Nova in glasbenimi gosti 
- Vogrsko – Čuki in kresovanje 
Občina poskrbi za redarje, varnostne postopke ( 8 redarjev), hrana bo iz Padelce, pijača z 
lokalnimi društvi. 15 ljudi poskrbi za hrano 
 
Pripomba in vprašanje KS je še, da so tokrat za postrežbo določeni s strani občine mladi 
Renče  - Vogrsko. 
Podžupan na vprašanje predsednika Gorjana pove,da so mladi R-V, mladi s cele občin, 
tudi z Vogrskega. Njihov glavni cilj je inkubator in oživitev Lakenessa. 
 
Predsednik KTD Furlan je mnenja, da je že po statutu, ko se nekaj prireja na KS, KS tista, 
ki je pri organizaciji rekoč..Kaj bi se zgodilo, če bi KTD že imela pripravljen program? 
 
Marko Švara – podžupan, kot Vogrin, je vedel za situacijo, a KS Vogrsko ni seznanil z 
dogovorom in odločitvijo občine. 
 
Še informacija, da letos Gasilske veselice ne bo, je pa bil predlog, da bi bila vsako leto v 
drugi KS. 
 
Trasa za kolesarsko stezo – je zrisana in odobrena s strani Ljubljane, tako Aleš Furlan. 
Podžupan Andraž Furlan  - tam kjer je 3 stopnja poplavnega območja, steza ne bo prišla v 
poštev ( ob Lijaku). Študijo dela g. Uršič in po tej študiji bo jasno kako in kaj in kje lahko 
poteka trasa. 
Mnenje KS, da je ves trud priprave trase po že uhojenih poteh, zaman. 
 
Podžupan Furlan predstavi še plan investicij za Vogrsko za l. 2024: 
300 000 eur je lanskoletni vložek v KS Vogrsko 
 
Za leto 2024: 
- namakalni sistem Vogršček 



- konjeniške poti 
- ureditev tržnice, parkirišča 
- ureditev ceste na relaciji hišne št 179-181 
- vzdrževanje vodovoda ob rekonstrukciji cest št.73-72 in 187-179 
- pločnik Dombrava 
- javna razsvetljava, Valter G. in Marko Švara sta bila na ogledu 
- regionalno omrežje kolesarskih povezav Lijak 
- ekološki otoki – predvidena sredstva 30000eur, pri Smodinu in A. Furlanu 
- nadstrešek mrliška vežica Vogrsko 
- večnamenska dvorana Vogrsko 30000eur za začetek pridobivanja dokumentacije 
- investicija v šolo in grad Vogrsko 
- krožna pot občine, ki gre delno po Vogrskem 
- asfaltacija proti Robertu Faganelu 
 
Občina naj bi večino sredstev v l.2024 usmerila v KS Vogrsko in KS Volčja Draga, glede 
na to, da je bil lanski vložek največji v KS Renče. 
 
 
 
 
  
 
 
5. Krajevni praznik 2024 
 
V dogovoru s KTD bo praznik v nedeljo 16.junija. 
 
Rezerviran je ansambel Lenarti – 1100 eur + ozvočenje 500 eur. Ansambli imajo visoke 
cene, povprečno od 6000 eur naprej. Za ansambel ni penalov, če se odpove v primeru 
slabega vremena. 
  
Zjutraj se planira pohod – KTD športna sekcija in KS, ki bi prispevala za  prehrano (malica) 
Popoldan rezerviran za otroke – delavnice ali kaj podobnega poučnega. 
 
Sledila bi predstavitev društva – pevke, pevci, otroci. - zborček cca 15 min. Nastop tudi 
pihalnega orkestra in godbeniške šole. 
 
Ker je čas toplega vremena in sonca, bi bilo smiselno napeljat mrežo za senčenje. 
 
Pijača in hrana: nekdo s HACCAP om, lahko Erik – Padelca ali pa zunanji, ki ga je treba 
poučit. Bolj smiselno bi bilo, če to prevzame Erik. 
 
Pobiralo se bo prostovoljne prispevke. 
 
7. Razno 
 
Z ekološkim otokom Dombrava ni premikov, razen če bi  država dala zeleno luč za pločnik. 
Aleš Furlan je mnenja,da je problem, ker občina ne počrpa denarja , ki je na razpolago iz 
kohezijskih virov. Problem je tudi v nerealizaciji kolesarske steze, z izgovorom da ni 
denarja. 
 



KS želi obrazložitev, koliko je šlo dejanskega denarja, za kaj, glede na to,da je rečeno, da 
je KS Vogrsko dobila največ sredstev ( Andraž Furlan :« l.2023 je bilo porabljenih 200 000 
eur za notranjo ureditev ZD«) 
 
Predsednik Gorjan povzame investicije v l 2024 ( 4.točka zapisnika) 
- sanacija vodovodnega omrežja pri Štolfi, na Jazbinah 
- asfaltacija poti od hišne št.158 E – 158 G in od št.179 – 181 
- dovoz za župnišče 
- obnova javne razsvetljave  - pri šoli 3 luči, 1 pri ZD in 2 reflektorja na steni ZD, ostalo po 
zaselkih  -  narejen je popis 
 
 
Kanalizacija pri Padelci je urejena – vir občina, problem, ker je cev speljana na privat 
parcelo  - Belavi. Kasneje bo to potrebno urediti s čistilno napravo. 
 
Občina je predlagala tipski otok za smeti, KS Vogrsko tega ne želi, sprejemljiv je samo zid 
z mrežo in kamnom – za to je namenjenih 30 000 eur. 
 
Plazišče Korado – sanacija podajanja zemljišča 
Na določenih področjih Vogrskega bo narejena optika. Izvajalec je firma Gratel. 
 
Seja se je zaključila ob 21.30. 
 


